
JUDETUL OLT

COMUNA TATULESTI

CONSILIUL LOCAL

PROCES- Vl=RBAL

lncheiat astazi 22 decembrie 2016 in sedinta extr

Tatulesti , Judetul Olt , unde participa 8 din 9 consilieri

consilierul local Preda FiliP.

La sedinta mai participa : domnul primar V'asile

contabil primarie si d.l Topald Mircea , director scoalA .

Domnul primar Vasile Dan , propurle su

Aprobarea Programultli anual de achizitii publice pentru

Domnul STEFAN MARIAN , presedinte de sedinld

materialele inscrise pel ordinea de zi conform convocdrii :

1. Prorect de hotarare cu privire la alegererea pre

ianuarie , februarie si martie 2017 .

Initiator, Vs;ile Dan primar

Raportul compafiimentului de specialillate,

Prezintd Vr:icu Mariana , Secretar .

Proiect de hotarare cu privire la reorgantzarea

invatamanll preuniversinar de stat de pe raza

gcolar 2017 - 2018.

Initiator , Vasile Dan

4. Informare r:u privire

semestrul ll din anul

2017.

la activitatea desfisuratd

scolar 2015 - ll01 6 qi in

Prezintd Tropald Mircea , Director,

Proiect de hotarare cu privire la aprobarea ind

reabilitare si modernizare Scoala Gimnaziald T

Judetul O11..

lnitiator , V'asile Dan, primar

Raportul compartimentului de specialitate .

Prezintd lstrate Florentina, viceprimar.

Proiect de hotarare cu privire la asigurarea fin

urmatoarelor categorii de cheltuieli care nu se

Z

, pnmar

o

7

prin PNDL, studiile de fezabilitate / do,cume de avizare a lucrdrii de

nara a consiliului local

compun consiliul local. LiPseste

d-na Constantinescu Rodica -

ordinei de zi cu .

| 2017 . Se aprobd ProPunerea.

supune spre aprooare

de sedinti pe lunile :

scolare a unitalilor de

nei Tdtulesti, pentru anul

Scoala

estrul

Gimnaziali Tdtulesti in

I din anul Fcolar 2016 -

or tehnico-economtci Pentru

tulesti, in comuna Tdtulesti ,

[drii de la bugetul local a

nanleazd de la bugetul de stat



interventii, studiile de teren, studiile de speciali

audit energetic, asistenld tehnicS, consultante

acorduri, autorizalii, organizarea p1'ocerdurilor

cheltuieli conexe organizdrii de gantier, comisi

cheltuelili pentru probe tehnologicE, teste gi

Initiator , Vasile Dan , primar

Raportul compartimentului de speqialitate .

Prezinti lstrate Florentina , viceprimar

Proiect de hotdrdre cu orivire la rectific;area

Prezintd - Vasile Dan , primar .

10. Raportul compaftimentului de spegialitate

contabil ;

11. Proiect de hotdrdre cu orivire la stabilirea

2016.

Iniliator- Vasile Dan , primar .

12. Raportul compaftimentului de specialitate

locale pentru anul 2017,

Prezintd -Zlatie Mihaela- Dida, lflrsperctors

13. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea i

realizarea investitiei " Realizare qqnturi be

Initiator , Vasile Dan , primar

14. Raportul compartimentului de speQialillate.

Prezintd lstrate Florentina , vicepflimar.

'15. Proiect de hotarare cu privire la aprobiarea ex

betonate in comuna Tdtulesti , Judelul Olt "

Initiator, Vasile Dan , primar

16. Raportul compartimentului de spepialitate .

Prezintd lstrate Florentina , viceprimar

17. Diverse probleme.

Fiind supusa la vot , ordinea de zi a fost aprobatia cu 8

prezenti.

Doamna Voicu Mariana , secretar comun5, punt-. la di

sedintei anterioare de consiliu din 11 decembrie 2016

aprobat si semnat de presedintele de sedinta .

o

, expertizele tehnice si/ sau de

taxe pentru ob{inerea de avizel

achizitii, active necorporale,

,cote , taxe, costuri credite ,

la beneficiar.

tului local pe anul 2016.

t de Constantinescu Rodica -

si taxelor locale pentru anul

stabilirea impozitelor si taxelor

torilor tehnico-econom ici pentru

in comuna TdtuleSti , Judetul Olt.

i lucrarii " Realizare santuri

ri "pentru "din 8 consilieri

itia consilierilor locali dosarul

re dupa ce a fost studiat a fost



Se discutd despre sedinta consiliului local din 29.11

vedere al celor 5 consilieri locali privind desfintarea SC,

consilierii locali

D.l Haiducu Gabriel, consilier local pune in discu(ie

lucrarea de " reparatii drum asfaltat DC 67 Maguria in pu

D.l Haiducu sustine cd s-a oldtit mai mult decAt f,ace

drumului reparat, s-a platit 150 m linitari dar in reaLlitate

D.l Rada Conslantin , consilier local , considerd cd

decdnd lucreaz\.

In continuare se trece la prezentarea rnaterialelor i

D-na Voicu Mariana , secretar prezinta Raportul de

propuneri pentru a stabili presedintele de gedin{d pt. lunile:

2017

D. Rada Constantin , propune pe d.l Gheorghe T

fost ales cu 5 voturi "pentru" si 3 voturi impotrivd.

se adootS HO'IARAREA NR. 30t2016.

Domnul Topald Mircea , Director Scoala Gimnazia

la punctul 4 din ordineia de zi.

Domnul primar Vasile Dan , prezintd Proiectul de

retelei scolare 2017- 2O1B . Proiectul de hotarare va fi inai

Judetean Olt pentru a primi avlzul conform .Urmeazd

sedinta urmdtoare de consiliu

D,l Topald Mircea informeazl ca sunt 7 norme di

nedidactice, iar ca personal auxiliar cu 0,3 % nornrd este

- cadrele didactice au facut pregatire suplimentarer cu elev

- elevii manifestd un dezinteres major fala de scoali ;

D-ra Teodorescu Veronica , consilier local intreabd cdti or

elevi sunt in clasa a-Vlll, la care raspunde d.l direr:tor ,

a-Vlll-a.

D.l Topald Mircea, Director informeazd c2i elevii

evaluarea nationald din luna lunie , se pot inscrie la Scoal

D.l primar Vasile Dan , spune ci a participrat la o

rugat sd facd o informzlre cu privire la ceeace fac copii la

D-ra Teodorescu Veronica . soune sd nu aruncdm

D.l Topald Mircea, spune cd elevii de la scoala

cumpere cornuri. Sunt 5 elevi pot sa-si cumpere cornuri.

sunt sdraci , nu-si permit sd

16 cu privire la punctul de

i Servicii. Sunt discutii intre

rocesul verbal de receplie la

I coasta Scoala Magura".

, este vorba de lungimea

reparat 110 metri liniari.

cel mai slab consiliu local

pe ordinea de zi .

specialitate , dupd care se fac

ianuarie , februarie si madie

, presedinte de sedinld, care a

Tdtulesti orezintd Informarea de

are cu privire la reorganizarca

t la Inspectoratul Scolar

hotararea sd fie adoptatd in

la scoald si 3 norme

I Mdrculescu - contabil.

sunt in total in scoald si cdti

t 17 profesori qi 7 elevi in clasa

e nu iau examenul de la

Profesionald .

inld cu pirin{ii la scoali, si a



D.l Haiducu Gabriel, intreabd pe director ci{i elevi

doirectorul ci sunt 2 elevi .

D.l Topald Mircea , spune ci elevii nu sunll interesa

simultan.
- a avut problerne cu elevul Negut lonu! ' care nu

trecut din nou la gradinitd.

D.l Haiducu Gabriel, spune cd trebuie ldmrlrit copi

D.l Voicu Constantin , consilier local spune ci are

directorului de scoald . Se intereazd 9i ia toate masurile

D.l Gheorghe Tudor ,constlier local spune ci a soli

Gradinila din sat Birbildi , dar nu s-a aprobat .

D.l Topald Mircea , Director prezintd situerlia exi

-a procurat lemne de foc fdrd sd solicite biani de la

$i pt. anul viitor ;

- in bugetul scolii a primit suma de 42 mii lei de la

D.l orimar Vasile Dan , spune ca scoala erste bine i

activitatea directorului .

D-ra Teodorescu Veronica, intreabd in cerconstS

Cabinetul medical ?

Raspunde d.l Director :

- Se face dezinfectia in gcoalS ;

- Periodic duce copii la medic.

Se supune la vot " Releaua scolard pt. anul 2017-

, dar Hotararea se va adopta in sedinta urmdtoare de

conform de la Inspectoratul scolar, spune d-na \roicu

In contrinuare se trece la punctele 5 si 6 din ordi

- D.l primar prezinti Proiectul de hotaratre , iar

prezintd Raportul compartimentului der speciali

- Nefiind disculii , se supune la vot proir:ctul de

pentru" din 8 consilieri prezenti si se ardoptd

In continuare <j.l primar Vasile Dan prezintd Proi

d-na lstrate Florentinil , viceprimar prezinta raportul de la

Nefiind disculii , se spune la vot , se aprobd cu 8

prezenti gi se adoptd HOTARAREA NR. 3212016.

In continuare dl primar Vasile Dan , prez:inta

d-na Constantinescu Rodica , contabil prezinta rraportul

Se supune la vot, se aproba cu 8 voturi " pentru"

HOTARAREA NR. 3312016.

, la care rdspunde

i sd inve(e . Clasele inva{d la

vrut se ramane in gruPa 0 qi a

mai cuvine de laudd la adresa

a face totul asa cum trebuie.

anul trecut sd se redeschidd

la Scoala Gimnaziald Tituleqti:

. O parte din lemne ajung

tmane;

nutd , este mullumit de

lul incheiat intre qcoali si

18 , se aprobd cu 8 voturi Pentru

u dupd ce vom primi avizul

na , secretar."

de zi.

lstrate Florentina , viceprimar

tarare , se aprobd cu 8 voturi "

ARAREA NR. 31/2016.

de hotarare de la punctul7 , iar

punctul 8.

uri " pentru" din 8 consilieri

de hotarare de la punctul 9 iar

la punctul 10.

8 consilieri prezenli si se adoPtd



In continuare d.l primar prezinta Proiectul de hotarare de la punctul 11 , iar d-na

Zlatie Mihaela- Dida , prrezintd Raportul de la punctul 12.

DISCUTII .

D.l primar, discutd in legiturd cu recuperarea banilor pe impozit de la Cooperalia de

Consum Scornicesti ;

D-na Zlatie Mihaela- Dida , privind amenzile oare sunt in sumd foarte mare, propune:

- Sa transforrne amenzile in munc6 in folosul comunititii ;

- Este o procr:durd pe care a va face impreund cu Polilia locali , pentru

transformafeo ?ffieflZilor in munci in folosul comunitdtii ;

La gedintd vine in acest moment si d.l Deaconescu Ovidiu , Seful Postului de Polilie

Tdtulesti, care refeindu-se la amenzi spune cd :

-d-na Zlatie Mihraela , trebuie sd facd demersurile pentru recuperarea banilor de la

persoanele amendate ;

- amenzile sunt foarte mari , s-a mdrit valoarea punctul de amendS.

Referitor la Proiectul de Hotarare privind s;tabilrea impozitelor , se supune spre

aprobare ca acestea sri ramana neschimbate fatd de anul 2016.

Se supune la vot, se aprobi cu 8 voturi "pentru" si se adoptd HOTARAREA nr.

34t2016.

Dl. primar Vasile Dan , spune cd pentru anul 2017 mai trebuiesc cumparate nigte podele

tubular din ciment si propune ca fiecare consilier si vind cu lista de propuneri din zona sa de

activitate unde trebuiesc amplasate podelele

DIVERSE PROBLEME:

D.l Constantin Marinicia, consilier local intreabi pe d.l primar despre proiectul depus pe

Submasura 7.2, penlru DC 62, 67 si 68.

D.l primar raspune cd nu stie nimic pana in prezent nu s-a incheiat sesiunea. Daca se

aprobd proiectul , va incepe cu asfaltarea de la limitd hotar Vlaici .

D.l Voicu Constantin , r:onsilier local, spune ca un proiect sa fie eligibil trebuie sd ai si un

numar de locuitori ;

Pentru matarialele inscrise pe ordinea de zi la punctele 13, 14, 15 qi 16 se propune ca sd
ramana in dezbatere pentru alta sedinti de consiliu .

D-na lstrate Florentina , viceprimar prezinta Programul anual de achizilii publice propus

pentru anul 2017 . Corrsilierii locali sunt de acord cu dc€st?.Se aprobd cu 7 voturi "pentru", 1

vot " impotriva " si se adopta HOTARAREA NR. ir512016.

Pentru care s-a intocmit prezentul proces- verbal.

PRESEDINTE DE: SEDINTA .

Consilier local,

EFAN MI\RIAN

K9




